
Protokół  
z posiedzenia Rady Seniorów Gminy Łazy  

odbytego w dniu 22 czerwca 2023 r. 
 
 

Na podstawie Uchwały Nr V/40/1S z dnia 27 lutego 2015r. w sprawie powołania Rady Seniorów 
Gminy Łazy i nadania jej Startu, Zarządzeniem Nr 94 z dnia 5 czerwca 2023 r. Burmistrz Łaz powołał 
Radę Seniorów Gminy Łazy w składzie: 

 
1. Alicja Serwicka 
2. Alicja Dryka 
3. Elżbieta Makuch 
4. Wiesława Zbrzeźniak 
5. Zygmunt Barski 
6. Bogusław Męcik 
7. Anna Krzyśko 

 
Zgodnie ze statutem Rady Seniorów Gminy Łazy Burmistrz Łaz zwołał pierwsze posiedzenie 
Rady w celu wyboru przewodniczącego, zastępcy przewodniczącego oraz sekretarza. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: członkowie Rady Seniorów Gminy Łazy, Burmistrz Łaz Maciej Kaczyński 
oraz Sekretarz Gminy Łazy Ilona Pelon. 

 
Zebranych przywitała Pani Alicja Serwicka, przedstawiła działania Rady, które zostały zrealizowane 
od czasu ostatniego posiedzenia, ponadto przedstawiła główne cele i zadania Rady Seniorów, 
następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego, zastępcy przewodniczącego 
oraz sekretarz. 

 
Na przewodniczącą Rady Seniorów zaproponowano kandydaturę Pani Alicji Dryki, która 
wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Na zastępcę przewodniczącej zaproponowano kandydaturę Pani Alicji Serwickiej, która wyraziła 
zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Na sekretarza zaproponowano kandydaturę Pani Elżbiety Makuch, która wyraziła zgodę na 
pełnienie tej funkcji. 

 
Po ukonstytuowaniu skład Rady Seniorów Gminy Łazy przedstawia się następująco: 

 

1. Alicja Dryka 
2. Alicja Serwicka 
3. EIżbieta Makuch 
4. Zygmunt Barski 
5. Wiesława Zbrześniak 
6. Bogusław Męcik 
7. Anna Krzyśko 

- przewodnicząca 
- zastępca przewodniczącej 
- sekretarz 
- członek 
- członek 
- członek 
- członek 



Burmistrz Łaz pogratulował zebranym wyboru, wrazi nadzieję, że działalność Rady Seniorów 
przyczyni się do ścisłej współpracy wszystkich klubów senioralnych działających na terenie Gminy 
Łazy i będzie służyła osobom starszym poprze z reprezentowanie ich interesów. Jednocześnie 
poinformował, że jest otwarty na wszelkie inicjatywy Rady. 

 
W dalszej części spotkania poruszono sprawę ponownego druku tzw. Kopert życia oraz włączenia 
się w organizację Olimpiady Sportowej UTW i organizacji senioralnych. 
 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 


